

FENOCILTM_{MC}

Liquid Weed Killer Liquide Herbicide

Read the entire label before using this product.

GENERAL WEED CONTROL—National Chemsearch **FENOCIL** can be used to control most weeds on non-cropland areas such as loading ramps, fence rows, railroad sidings, storage yards, parking lots, around buildings and industrial plant sites. Spot treatment may be necessary where annual weeds and grasses re-develop on treated areas: use one part **FENOCIL** to nine parts water and thoroughly soak vegetation.

To control annual weeds and grasses, such as foxtail, ryegrass, wildoats, crabgrass, ragweeds, lambsquarter, dilute 1.2 litres of National Chemsearch **FENOCIL** to 10 litres of water and apply 20 litres of the diluted spray, per 100 metres.

For hard to kill perennial weeds and grasses, such as Salt Grass, Bouncing Bet, Bracken Fern, Horsetail, Smooth Brome, Canada Bluegrass, Purpletop, quackgrass, aster, dandelion, goldenrod, plantain, and wildcarrot, dilute 1.2 litres of National Chemsearch **FENOCIL** to 10 litres of water and apply 40 litres of diluted spray per 100 square metres.

For best results, apply just before or during the period of active growth of weeds.

FISH AND WILDLIFE CAUTION: This product is toxic to fish and wildlife. Keep out of lakes, streams, or ponds. Apply this product only as specified on this label. Do not contaminate water by cleaning of equipment, or disposal of wastes.

PRECAUTIONS IN USE: Harmful if swallowed or absorbed through skin. Causes irritation to skin. Do not breathe vapour or spray mist. Do not get in eyes, on skin, or on clothing. Causes eye and skin irritation. Wash thoroughly after handling. Do not let this liquid come in contact with susceptible plants, such as vegetables, flowers, fruit trees, ornamentals, cotton, grapes, or other desirable plants or allow spray mists to drift onto these plants. (Coarse sprays are less likely to drift.) Thoroughly clean spray equipment before using for other purposes. Do not store near fertilizers, seeds, insecticides, or fungicides. Do not contaminate water used for irrigation or domestic purposes. Do not apply to areas underlaid by roots of desirable trees and shrubs.

Do not use on lawns, walks, driveways, tennis courts, or similar areas.

Do not apply when ground is frozen.

FIRST AID: *In case of skin contact:* Wash skin with soap and water. *For eyes:* Immediately flush with large amounts of water for at least 15 minutes and get medical attention or call poison control centre immediately. Remove and wash contaminated clothing before re-use. *If swallowed:* DO NOT induce vomiting. Get medical attention or call poison control centre immediately. Do not give anything by mouth to an unconscious person.

TOXICOLOGICAL INFORMATION: Should illness occur, get prompt medical attention. This product contains petroleum distillate as a solvent.

NOTICE TO USER: This control product is to be used only in accordance with the directions on this label. It is an offence under the Pest Control Products Act to use a control product under unsafe conditions.

NOTICE TO BUYER: Seller's guarantee shall be limited to the terms set out on the label and subject thereto, the buyer assumes the risk to persons or property arising from the use or handling of this product and accepts the product on that condition.

See Material Safety Data Sheet for more information.

To reorder, call TOLL FREE: 1-800-268-0838

NATIONAL CHEMSEARCH

Div. of/de NCH Canada Inc.

245 Orenda Road

Brampton, Ontario L6T 1E7

Toronto * Montréal * Vancouver * Calgary * Moncton

350354(612-496C)

KILLS ALL VEGETATION Contains bromacil & trichloroacetic acid

COMMERCIAL

READ THE LABEL BEFORE USING

GUARANTEE: BROMACIL—2.3%

TRICHLOROACETIC ACID—8.2%

REGISTRATION NO. 16498—PEST CONTROL PRODUCTS ACT



WARNING/POISON

AVERTISSEMENT/POISON



DÉTRUIT TOUTE VÉGÉTATION Contient bromure et acide trichloroacétique

COMMERCIAL

LIRE L'ÉTIQUETTE AVANT L'EMPLOI

GARANTIE : BROMURE — 2,3 %

ACIDE TRICHLOROACÉTIQUE — 8,2 %

N° D'ENREGISTREMENT 16498

LOI SUR LES PRODUITS ANTIPARASITAIRES

NET CONTENTS:

CONTENU NET: _____ LITRES



CHEMSEARCH

Lire l'étiquette au complet avant d'utiliser ce produit.

CONTRÔLE GÉNÉRAL DES MAUVAISES HERBES : Le **FENOCIL** de National peut être utilisé pour détruire la plupart des mauvaises herbes dans les endroits non cultivés tels que les rampes de chargement, le long des clôtures, les voies d'évitement, les cours d'entreposage, terrains de stationnement, autour des édifices et des usines, etc. Il sera peut-être nécessaire de traiter quelques endroits où les plantes et les herbes annuelles repoussent sur le terrain traité. Utiliser une partie de **FENOCIL** pour neuf parties d'eau et arroser copieusement.

Pour détruire les plantes et les mauvaises herbes annuelles tels que : vulpin, ivraie multiflore, folle avoine, digitale, ambrisie, chou gras, diluer 1,2 litres de **FENOCIL** de National Chemsearch dans 10 litres d'eau et appliquer 20 litres du mélange par 100 mètres carrés.

Pour les herbes et les plantes vivaces, difficiles à détruire tels que : herbe des prés-salés, saponaire officinale, fougère arborescente, prêle des champs, brome inerme, pâturin du Canada, purpurescence, chiendent, aster, pissenlit, verge d'or, plantain commun, carotte sauvage, diluer 1,2 litres de **FENOCIL** de National Chemsearch dans 10 litres d'eau et appliquer 40 litres du mélange par 100 mètres carrés. Pour de meilleurs résultats, appliquer juste avant ou pendant la période de croissance active des mauvaises herbes.

PRÉCAUTIONS POUR PRÉSERVATION DE LA VIE AQUATIQUE ET SAUVAGE : Ce produit est toxique pour les poissons et pour les animaux sauvages. Garder hors des lacs, des ruisseaux et des étangs. Utiliser ce produit seulement selon la méthode indiquée sur cette étiquette. Ne pas contaminer l'eau en nettoyant l'équipement ou en disposant des déchets.

MISE EN GARDE : Dangereux si avalé ou absorbé par la peau. Cause l'irritation de la peau. Ne pas respirer les vapeurs. Ne pas laisser entrer en contact avec les yeux, la peau et les vêtements. Irrite la peau et les yeux. Ne pas permettre au liquide ou aux vapeurs d'arrosage d'entrer en contact avec les plantes susceptibles comme les légumes, les fleurs, les arbres fruitiers, les plantes ornementales, le coton, le raisin et autres plantes fragiles. (Un jet à gros grains est moins porté à dériver.) Bien nettoyer l'équipement d'arrosage avant d'utiliser à différentes fins. Ne pas entreposer près des engrais, des grains d'ensemencement, des insecticides et des fongicides. Ne pas contaminer l'eau destinée à l'irrigation et à l'usage domestique. Ne pas appliquer aux endroits recouvrant les racines d'arbres et d'arbustes décorateurs.

Ne pas utiliser sur les gazons, les sentiers, les entrées de cours, les terrains de tennis et autres endroits semblables. Ne pas appliquer sur un terrain gelé.

PREMIERS SOINS : *En cas de contact avec la peau :* Laver avec de l'eau et du savon. *Pour les yeux :* Rincer avec beaucoup d'eau pour au moins 15 minutes et appeler un médecin ou un centre anti-poison immédiatement. Enlever et laver les vêtements contaminés avant de réutiliser. *Si avalé :* NE PAS faire vomir. Appeler un médecin ou un centre anti-poison immédiatement. Ne pas faire avaler quelque chose à une personne évanouie.

INFORMATION TOXICOLOGIQUE : En cas de maladie, appeler un médecin immédiatement. Ce produit contient des dérivés de pétrole comme solvant.

AVIS À L'USAGER : Ce produit doit être utilisé seulement selon les instructions sur cette étiquette. C'est une infraction à LA LOI SUR LES PRODUITS ANTIPARASITAIRES que d'utiliser un produit de contrôle dans des conditions dangereuses.

AVIS À L'ACHETEUR : La garantie du vendeur est limitée et soumise aux conditions exprimées sur l'étiquette de sorte que l'acheteur assume les risques corporels ou matériels que l'utilisation ou la manipulation du produit peuvent entraîner et accepte celui-ci à cette condition.

Consulter la fiche signalétique pour plus de renseignements sur le produit.
Pour commander, composer SANS FRAIS : 1 800 268-0838

NOT INTENDED FOR HOUSEHOLD USE OR RESALE
NOT CONÇU POUR USAGE DOMESTIQUE OU REVENTE

This label transcript service is offered by the Pest Management Regulatory Agency to provide efficient searching for label information. This service and this information do not replace the official hard-copy label. The PMRA does not provide any guarantee or assurance that the information obtained through this service is accurate, current or correct, and is therefore not liable for any loss resulting, directly or indirectly, from reliance upon this service.

+))